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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Valdi Gobo (SDP) je na 14. redovnoj sjednici Gradskog 
vijeća Grada Labina održanoj 24. studenog 2022. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Prije otprilike godinu i pol dana nakon šestog pokušaja zgrada apoteke na usponu Aldo Negri 
za Stari grad je prodana. Pitam koja će biti namjena zgrade apoteke i ako se ima informaciju, 
u kojoj je fazi dinamika izrade projektne dokumentacije jer zgrada znamo da spada pod 
zaštićeni kulturni objekat pod Konzervatorski odjel u Puli. Isto tako, što se planira s onim 
drvenim namještajem apoteke, odnosno što je do sada po tom pitanju učinjeno ili što se planira. 
Imam isto tako za predsjednicu Vijeća jednu malu primjedbu. Bili smo dogovorili da će se 
sjednice gradskog Vijeća održavati jednom mjesečno što ove godine to nije bilo tako.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za  prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju Grada Labina: 
 
„Što se tiče same apoteke, sjećate se da je ona realizirana, upravo ovo što ste rekli, kroz 
prodaju i ugovor koji je sklopljen s novim kupcem i u koji ugovor su ušli određeni rokovi gdje 
se mora započeti proces do same izgradnje, znači od podnošenja građevinske dozvole do 
ishođenja uporabne dozvole. Informacija koju mi imamo je činjenica da ugovor koji je sklopljen 
sa prvom obavezom, a to je rok za podnošenje zahtjeva za građevinske dozvole, je dvije 
godine od dana sklapanja ugovora, što znači da negdje krajem ožujka iduće godine ističe taj 
rok. Mi smo kontinuirano u kontaktu i sa novim investitorom i sa konzervatorima i sa osobom 
koja radi konzervatorsku podlogu. Oni su imali jako puno sastanaka u Ministarstvu kulture. Dali 
su i predložili idejno rješenje gdje je pretežita namjena stambena. Od konzervatorskog odjela 
dobili su mišljenje u više navrata. Zadnja informacija sa sastanka u Ministarstvu kulture u 
Zagrebu je da se izvrše još određene korekcije što se tiče same konstrukcije u dvije suterenske 
etaže i oni imaju rok od nekih petnaest dana da to naprave i ponovno predaju konzervatorima 
da se s tim usuglase. Čim se oni usuglase, može se privesti kraju izrada glavnoga projekta. 
Vjerujemo da će to tako i biti ali zaista, napravljeno je jako puno varijanti, jako puno dobre volje 
sa svih strana, ali radi se o jednoj vrlo osjetljivoj lokaciji u gradu Labinu pa su svi nekako 
poprilično oprezni i složni u tim svojim uvjetima. Što se tiče samog namještaja, mi smo imali 
prilikom sklapanja ugovora dogovor sa vlasnicima da oni nam dozvole da namještaj ostane 
unutra. Mi smo u kontaktu s ljudima koji, u trenutku kada budemo odlučili da se ona miče van, 
i u suradnji s Muzejom, da se naprave određene sanacije na namještaju koje nisu velike ali na 
pojedinim rubovima namještaja, kada ulazite unutra, pojavili su se određeni, da tako kažem, 
problemi jer je prošlo dosta vremena. Namještaj je u vlasništvu Grada Labina i on će se zbrinuti 
kao takav da ostane za uspomenu upravo na ovu lokaciju.“ 
 



 
Eni Modrušan, predsjednica Gradskog vijeća Grada Labina navela je: 
„Što se tiče primjedbe ili komentara vezano za učestalost zasjedanja našeg Gradskog vijeća, 
mislim da nismo nigdje donijeli zaključak da će sjednice se održavati svaki mjesec nego u 
pravilu se održavaju mjesečno. No to međutim prema Statutu Grada i Poslovniku Gradskog 
vijeća propisano je da predsjednica Vijeća sazove sjednicu kada se prikupi određeni, dovoljan 
broj materijala koji su spremljeni za sjednicu. Ukoliko imamo jednu ili dvije točke pripremljene 
u tom mjesecu, mislim da nema potreba da radi toga sazivamo sjednicu Gradskog vijeća. 
Inače, zakonska obaveza je da se Gradsko vijeće mora sastajati najmanje jedanput u tri 
mjeseca.“ 
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